
Protokół Nr IX/2019
z IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 28 marca 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.10, a zakończyła o godzinie 18.00.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z VII i VIII Sesji Rady Miejskiej.
4. Rys historyczny  Sali  Radzieckiej  oddanej  w Niepodległej  Polsce   do  posiedzeń  Rady

Miejskiej  w Łowiczu   dnia  31  marca  1919  roku –  przedstawi  Pan  Marek  Wojtylak
Honorowy Obywatel Miasta Łowicza.

5. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok.

6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok
2018 oraz planowane działania i potrzeby na rok 2019.

7. Sprawozdanie  z  realizacji  „Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  
i  Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016-2020”
w roku 2018.

8. Sprawozdanie  z  realizacji  „Miejskiego  Programu  Wspierania  Rodziny  dla  Miasta
Łowicza na lata 2016-2018” w 2018 roku.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Miasto  Łowicz
w 2019 roku.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LXI/481/2010 Rady Miejskiej
w Łowiczu  z  dnia  15 lipca  2010 roku w sprawie  ustanowienia  i  przyznawania  dorocznej
nagrody pn. „Gwiozda Łowicko”.

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  trybu  powoływania  członków  oraz
sposobu  organizacji  i  trybu  działania  Miejskiej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego
w Łowiczu. 

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały   w sprawie  ogłoszenia  zamiaru  zmiany siedziby Miejskiej
Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w Łowiczu oraz w sprawie ogłoszenia zamiaru dokonania
zmiany w statucie Miejskiej Biblioteki im A.K. Cebrowskiego w Łowiczu.

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Zakład
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości po umowie
zawartej  na czas oznaczony z tą samą stroną, której przedmiotem  jest ta sama  nieruchomość
znajdująca się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostająca w administracji tej jednostki
organizacyjnej.

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych położonych w Łowiczu przy ulicach: Ekonomiczna, Bratkówka, obręb Łowicka
Wieś.
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15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  aktualności  studium uwarunkowań i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza  oraz  miejscowych  planów
zagospodarowania przestrzennego z obszaru miasta Łowicza.

16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego  Zielkówka,  obszar
położony przy ulicy gen. St. Klickiego. 

17. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
18. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
20. Zakończenie obrad  IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1.
Otwarcia obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Henryk Zasępa.
Powitał  Radnych oraz zaproszonych gości:  Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana
Mariusza  Siewierę.  Powitał  Przewodniczących  Zarządu Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię
Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
jednostek organizacyjnych miasta, Radcę Prawnego Panią Katarzynę Kranik-Saleh, pracowników
Urzędu Miejskiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych
było 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
IX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Radni uwag oraz innych propozycji nie zgłosili 
Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad IX Sesji został przyjęty.

Ad. 3
Protokoły z VII i VIII Sesji zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokoły z VII i VIII
Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Ad. 4 
Rys historyczny Sali Radzieckiej oddanej w Niepodległej Polsce  do posiedzeń Rady Miejskiej
w Łowiczu  dnia 31 marca 1919 roku –  przedstawił Pan Marek Wojtylak Honorowy Obywatel
Miasta Łowicza.

Ad. 5
Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomani  za  2018  rok  –  przedstawiła  Elżbieta
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Szachogłuchowicz - Główny Specjalista ds. profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych
i przeciwdziałania narkomanii.

 (stanowi załącznik)

W dyskusji nad sprawozdaniem wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Pani
Elżbieta  Szachogłuchowicz,  Główny  Specjalista  ds.  profilaktyki,  rozwiązywania  problemów
alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii. 

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta,
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta,

 (stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  poinformował,  że Rada Miejska w Łowiczu
przyjęła  Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani za 2018 rok.

Ad. 6
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2018
oraz planowane działania i potrzeby na rok 2019  – przedstawiła Pani Urszula Markowicz -
Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  nad  sprawozdaniem  wzięli  udział:  Radny  Michał  Trzoska,  Radny  Jakub  
Wolski,  Radny  Robert  Wójcik,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radna  Wiesława  Gębura,
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa,  Radna Zofia Kroc, Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof
Olko, Radny Tadeusz Żaczek, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Bogdan Suchanek
Dyrektor  Miejskiego Zakładu  Komunikacji,  Pan Mariusz Siewiera  Zastępca  Burmistrza  Miasta,
Pani Dorota Markowicz Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Pan Marek
Dziedziela  Dyrektor  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej,  Pan Bogusław Bończak Zastępca
Burmistrza. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta,
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa poinformował,  że  Rada  Miejska  w  Łowiczu  przyjęła
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2018
oraz planowane działania i potrzeby na rok 2019.

Ad. 7
Sprawozdanie  z  realizacji  „Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016-2020” w roku
2018 – przedstawiła Pani Urszula Markowicz - Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.
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Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta,
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa poinformował,  że  Rada  Miejska  w  Łowiczu  przyjęła
Sprawozdanie  z  realizacji  „Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016-2020” w roku
2018.

Ad. 8
Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza na
lata  2016-2018” w 2018 roku –  przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz  -  Zastępca  Dyrektora
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta,
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa poinformował,  że  Rada  Miejska  w  Łowiczu  przyjęła
Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza na
lata 2016-2018” w 2018 roku.

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa  zarządził  przerwę w obradach sesji  od godz.  14.00 do
godz. 14.45.

Po przerwie.

Ad. 9
Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Miasto  Łowicz
w 2019 roku – przedstawił Pan Paweł Gawroński - Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  nad  projektem  uchwały  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Kroc,  Pan  Paweł  Gawroński
Naczelnik  Wydziału Spraw Komunalnych.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek,
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami
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bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz w 2019
roku.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował .
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr IX/61/2019

Ad. 10
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LXI/481/2010 Rady Miejskiej
w Łowiczu  z  dnia  15  lipca  2010 roku w sprawie  ustanowienia  i  przyznawania  dorocznej
nagrody pn. „Gwiozda Łowicko” - przedstawił Pan Michał Zalewski - Kierownik Biura Kultury
Sportu, Turystyki i Organizacji Pozarządowych.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  nad  projektem  uchwały  wzięli  udział:  Radny  Michał  Trzoska,  Radna  Zofia
Wielemborek, Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa, Radna Zofia Kroc, Pan Krzysztof
Kaliński  Burmistrz  Miasta,  Pan  Michał  Zalewski  Kierownik  Biura  Kultury  Sport,  Turystyki
i Organizacji Pozarządowych. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
 (stanowi załącznik)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LXI/481/2010 Rady Miejskiej
w Łowiczu z dnia 15 lipca 2010 roku w sprawie ustanowienia i przyznawania dorocznej nagrody
pn. „Gwiozda Łowicko”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr IX/62/2019

Ad. 11
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  trybu  powoływania  członków  oraz
sposobu  organizacji  i  trybu  działania  Miejskiej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego
w Łowiczu  – przedstawił  Pan  Michał  Zalewski  -  Kierownik  Biura  Kultury  Sportu,  Turystyki
i Organizacji Pozarządowych.

(stanowi załącznik)

Radny  Michał  Trzoska  zwrócił  uwagę,  że  w  zapisy  §4  projektu  uchwały  są  nieprawidłowo
skonstruowane.  Zaproponował,  żeby  poszczególne  punkty  w  §4  zamienić  na  ustępy,
a sformułowanie „zgłoszenie kandydata na członka Rady” usunąć.

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik,
Radny Leszek Plichta, Radna Zofia Kroc, Pan Michał Zalewski kierownik Biura Kultury, Sportu,
Turystyki i Organizacji Pozarządowych.
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Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz sposobu
organizacji  i  trybu  działania  Miejskiej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego  w Łowiczu  ze
zmianą zapisu §4.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr IX/63/2019

Ad. 12
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Zakład
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości po umowie
zawartej   na  czas  oznaczony  z  tą  samą  stroną,  której  przedmiotem   jest  ta  sama
nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostająca w administracji
tej  jednostki   organizacyjnej  -  przedstawił  Pan  Michał  Zalewski  -  Kierownik  Biura  Kultury
Sportu, Turystyki i Organizacji Pozarządowych.

(stanowi załącznik)
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W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Radna
Zofia Wielemborek, Pan Michał Zalewski kierownik Biura Kultury, Sportu, Turystyki i Organizacji
Pozarządowych.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek,

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki
Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości po umowie zawartej  na czas
oznaczony  z  tą  samą  stroną,  której  przedmiotem   jest  ta  sama  nieruchomość  znajdująca  się
w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostająca w administracji tej jednostki  organizacyjnej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr IX/64/2019

Ad. 13
Rozpatrzenie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na zawarcie  przez  Zakład  Gospodarki
Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości po umowie zawartej  na
czas oznaczony z tą samą stroną, której przedmiotem  jest ta sama  nieruchomość znajdująca
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się  w  zasobach  Gminy  Miasto  Łowicz,  pozostająca  w  administracji  tej  jednostki
organizacyjnej – przedstawiła Pani Anna Gajewska - Wydział Gospodarki Gruntami, Planowania
Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju Miasta -  przedstawił  Przewodniczący Komisji  Tadeusz
Żaczek.

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Zakład
Gospodarki  Mieszkaniowej  w  Łowiczu  kolejnej  umowy  dzierżawy  nieruchomości  po  umowie
zawartej   na czas oznaczony z tą samą stroną, której przedmiotem  jest ta sama  nieruchomość
znajdująca  się  w  zasobach  Gminy  Miasto  Łowicz,  pozostająca  w  administracji  tej  jednostki
organizacyjnej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr IX/65/2019

Ad. 14
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Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych położonych w Łowiczu przy ulicach: Ekonomiczna, Bratkówka, obręb Łowicka
Wieś  –  przedstawiła  Pani  Anna  Gajewska  -  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,
Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  nad  projektem  uchwały  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Kroc,  Pani  Anna  Gajewska,
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Opinię Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju Miasta -  przedstawił  Przewodniczący Komisji  Tadeusz
Żaczek,

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych położonych w Łowiczu przy ulicach: Ekonomiczna, Bratkówka, obręb Łowicka Wieś.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr IX/66/2019

Ad. 15
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Projekt  uchwały  w  sprawie  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza  oraz  miejscowych  planów
zagospodarowania  przestrzennego  z  obszaru  miasta  Łowicza  –  przedstawiła  Pani  Anna
Gajewska,  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,  Planowania  Przestrzennego  i  Rolnictwa
oraz Pan Andrzej Bargieła, wykonawca aktualizacji studium.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  nad projektem uchwały wzięli  udział:  Radny Robert Wójcik, Pan Andrzej Bargieła,
wykonawca aktualizacji studium.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek.

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego miasta  Łowicza  oraz  miejscowych  planów zagospodarowania
przestrzennego z obszaru miasta  Łowicza (w związku z awarią  systemu do głosowania -  Radni
głosowali imiennie).

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr IX/67/2019
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Ad. 16
Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta
Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Zielkówka, obszar położony przy ulicy gen. St.
Klickiego  –  przedstawiła  Pani  Anna  Gajewska  -  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,
Planowania Przestrzennego i Rolnictwa oraz Pan Andrzej Bargieła - autor projektu planu.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Pan Andrzej Bargieła, autor projektu planu, Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek.

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  poinformował,  że  zostały  zgłoszone  do  planu  uwagi
mieszkańców,  które  Rada  Miejska  musi  rozpatrzyć  poprzez  przegłosowanie  każdej  uwagi.
Zaproponował omówienie każdej z uwag, a następnie przegłosowanie ich.

Pierwszą uwagę do projektu planu: w terenie o symbolu 9.157.MNu wyznaczyć ulicę dojazdową
na terenie działek ewidencyjnych Nr 2669/15, 2669/17 po sprostowaniu pismem z dnia 11 lutego
2019  r.  działki  ewidencyjne  Nr  2969/15,  2969/17  –  przedstawił Pan  Andrzej  Bargieła,  autor
projektu planu.

W dyskusji nad pierwszą uwagą do planu wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Pan Andrzej Bargieła,
autor projektu planu.
 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie odrzucenia  pierwszej  uwagi:  w terenie  o symbolu  9.157.MNu wyznaczyć  ulicę
dojazdową na terenie działek ewidencyjnych Nr 2669/15, 2669/17 po sprostowaniu pismem z dnia
11 lutego 2019 r. działki ewidencyjne Nr 2969/15, 2969/17.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosowała „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził,  że  Rada Miejska odrzuciła  pierwszą uwagę
większością głosów.

Drugą  uwagę  do  projektu  planu:  uwzględnić  w  projekcie  planu  miejscowego  budowę drogi
dojazdowej do działki ewidencyjnej Nr 2988 po prawej stronie kolektora sanitarnego – przedstawił
Pan Andrzej Bargieła, autor projektu planu.

W dyskusji nad drugą uwagą do planu wzięli udział: Radny Dariusz Dzik, Radny Michał Trzoska,
Radny  Grzegorz  Durka,  Radny  Lech  Aniszewski,  Pan  Krzysztof  Kaliński,  Burmistrz  Miasta
Łowicza, Pan Andrzej Bargieła, autor projektu planu, Pani Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału
Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie odrzucenia  drugiej  uwagi:  uwzględnić  w projekcie  planu  miejscowego  budowę
drogi dojazdowej do działki ewidencyjnej Nr 2988 po prawej stronie kolektora sanitarnego.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 1 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  odrzuciła  drugą  uwagę
większością głosów.

Trzecią uwagę do projektu planu:  Uwzględnić w projekcie planu miejscowego budowę drogi
dojazdowej do działki ewidencyjnej Nr 2986 po prawej stronie kolektora sanitarnego – przedstawił
Pan Andrzej Bargieła, autor projektu planu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie odrzucenia  trzeciej  uwagi:  Uwzględnić w projekcie  planu miejscowego budowę
drogi dojazdowej do działki ewidencyjnej Nr 2986 po prawej stronie kolektora sanitarnego.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu. 
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  odrzuciła  trzecią  uwagę
większością głosów.

Czwartą uwagę do projektu planu:  wnoszącą uwagę nie wyraża zgody na projektowaną drogę
o symbolu 9.152.KD-L na odcinku przebiegającym po działce Nr posesji 68 (działka ewidencyjna
Nr 3006) – przedstawił Pan Andrzej Bargieła, autor projektu planu.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie odrzucenia czwartej uwagi: wnosząca uwagę nie wyraża zgody na projektowaną
drogę  o symbolu  9.152.KD-L  na  odcinku  przebiegającym  po  działce  Nr  posesji  68  (działka
ewidencyjna Nr 3006).

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  odrzuciła  czwartą  uwagę
większością głosów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego  Zielkówka,  obszar  położony  przy  ulicy
gen. St. Klickiego.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr IX/68/2019

Ad. 17
Informacja  Burmistrza  Miasta o  działaniach  w okresie  miedzy Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  nad Informacją Burmistrza Miasta wzięli  udział:  Radna Zofia Kroc, Radny Dariusz
Dzik,  Radny Jakub  Wolski,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Radny Michał  Trzoska,  Radny Tadeusz
Żaczek, Radna Zofia Wielemborek, Radna Zofia Kroc, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta,
Pan  Mariusz  Siewiera  Zastępca  Burmistrza  Miasta  Łowicza,  Pan  Robert  Oberman,  Naczelnik
Wydział ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych.

Rada Miejska przyjęła Informację Burmistrza o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 18
Interpelacje, zapytanie, sprawy różne.

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że odpowiedzi na zapytani i interpelacje 
zostały udzielone w terminie.

Radny Michał Trzoska złożył zapytania: 

 w sprawie karty dużej rodziny, 

 w sprawie zagospodarowania budynku po Gimnazjum nr 1.
 (stanowią załączniki)
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Radny Jacek Wiśniewski przedstawił pismo Pana Piotra Tarczyńskiego występującego w imieniu
Komitetu  Mieszkańców  ws  Usunięcia  Ruchu  Tranzytowego  adresowane  do  Rady  Miejskiej
i Burmistrza Miasta Łowicza. Poinformował, że pismo to wpłynęło do Burmistrz i Rady Miejskiej. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że do tej pory takiego pisma nie otrzymał.
Zapytał, dlaczego nie otrzymał. Stwierdził, że skoro pismo jest adresowane do Przewodniczącego
powinien to pismo odczytać.
Radny  Jacek  Wiśniewski poinformował,  że  taką  informację  otrzymał  od  Pana  Piotra
Tarczyńskiego  –  Pełnomocnika  Komitetu  Mieszkańców  ws  Usunięcia  Ruchu  Tranzytowego.
Przeprosił za zaistniałą sytuację. Poinformował, że jest członkiem tego komitetu.  Spełnił prośbę
Pana Piotra Tarczyńskiego o odczytanie tego pisma na sesji. 

Radny  Robert  Wójcik  w  imieniu  klubu  Łowickie.pl  złożył  interpelację  w  sprawie  zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Górki, w rejonie
ulicy Rzemieślniczej i Chabrowej.

 (stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Łowickie.pl złożył zapytania:

 na  jakim  etapie  jest  realizacja  inwestycji  polegającej  na  budowie  kanalizacji  sanitarnej
w ul. Czajki?

 kiedy ta inwestycja będzie ukończona?

 czy opracowany jest projekt przebudowy (modernizacja) ul. Czajki?

 kiedy ta przebudowa (modernizacja) zostanie wykonana?
 (stanowi załącznik)

Radny  Lech  Aniszewski złożył  interpelację  w  sprawie  zamontowania  lustra  drogowego  na
skrzyżowaniu ulic Partyzantów z ul. Górną.

 (stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc złożyła interpelację w sprawie rozważenia możliwości doświetlenia pasów dla
pieszych  na ulicach:  Kaliskiej,  Al.  Sienkiewicza,  ul. Mostowej,  ul.  Starzyńskiego,  ul.  Tkaczew,
ul. Kurkowej 

 (stanowi załącznik)

Radny Krzysztof Igielski złożył interpelację w sprawie w sprawie poprawy stanu technicznego 
ulicy Strzeleckiej w odcinku od końca zabudowań na ulicy Strzeleckiej do ul. Małszyckiej 

(stanowi załącznik)

Radny Michał Terenowicz złożył zapytanie: na jakim etapie jest realizacja inwestycji pod nazwą
„budowa ul. Dębowej”.

 (stanowi załącznik)

Po za tym w dyskusji  wzięli  udział  Radny Michał  Trzoska,  Wiceprzewodniczący Rady Marek
Boroski,  Radny  Jakub  Wolski,  Radny  Jacek  Wiśniewski,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny
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Grzegorz Durka, Radny Tadeusz Żaczek,  Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Michał
Zalewski, Kierownik Biura Kultury Sportu, Turystyki i Organizacji Pozarządowych, Pan Grzegorz
Pełka  Naczelnik  Wydziału  Inwestycji  i  Remontów,  Pan Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału
Spraw Komunalnych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło
postanowienie z Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego w Łodzi w sprawie odrzucenia skargi w
przedmiocie odmowy wyrażenia zgody na zmianę nazwy ulicy. 
 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa zaproponował  kandydaturę
Wiceprzewodniczącego Krzysztofa Olko na opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu. 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olko wyraził zgodę.
Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę Radnego Pawła Pięty.
Radny Paweł Pięta wyraził zgodę. 
Radny Michał Trzoska zwrócił uwagę, że w §7 Statucie Młodzieżowej Rady w Łowiczu jest zapis
„Rada Miejska w głosowaniu jawnym wybiera spośród radnych opiekuna Młodzieżowej Rady na
czas  trwania  jej  kadencji.  Zadaniem  opiekuna  jest  zapewnienie  warunków  umożliwiających
swobodny  przepływ  informacji  pomiędzy  Młodzieżową  Radą,  a  Radą  Miejską  oraz  organami
samorządowymi.”
Radny Robert Wójcik wycofał kandydaturę Pawła Pięty.
Radny Jakub Wolski zaproponował kandydaturę Pawła Pięty.
Radny Paweł Pięta nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  zaproponował  przegłosowanie  imienne
w sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  Krzysztofa  Olko  na
opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu. (głosowanie odbyło się imiennie z powodu
awarii sprzętu) 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Wiceprzewodniczący Krzysztof
Olko został wybrany większością głosów na opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  przypomniał Radnym o złożeniu oświadczeń
majątkowych do końca kwietnia 2019 roku.

Ad. 19
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  X  Sesja  Rady
Miejskiej odbędzie się w dniu 25 kwietnia 2019 r. o godz. 12.00 z następującymi tematami:
1. Sprawozdanie z realizacji  Rocznego Programu Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003  roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 r.

2. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla gminy Miasta Łowicza.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  posiedzenia  komisji
planowane są w dniach: 
15.04.2019 r.  godz. 15.00 Komisja Społeczna,
17.04.2019 r. godz. 15.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta,
18.04 2019 r. godz. 14.00 Komisją Budżetu i Finansów,
25.04. 2019 r. godz. 14.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetu
i Finansów zaplanowano jest w Wielki Czwartek. Jest propozycja połączenia Komisji Gospodarczej
i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów w dniu 17.04.2019. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie przez członków
Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  oraz  Komisji  Budżetu  i  Finansów  zmiany  terminu
posiedzenia na dzień 17.04.2019 r. na godzinę 15.00.

10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Radni jednogłośnie zdecydowali
o przesunięciu terminu komisji.

Ad. 20
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

 
Protokołowała: Katarzyna Marczak

Inspektor

19



Przewodniczący Rady: Henryk Zasępa
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